



Amendment No. One (1) Request for Supply Arrangement (RFSA) Cultural Resource Management: Research, Writing and Analysis in Support of National Historic Sites and Federal Heritage Buildings Policies and the

of National Historic Sites and Federal Heritage Buildings Policies and the

Parks Canada Program

The tender document for the above project is amended as follows:

- 1. On Page 1 of the Tender Document, the solicitation closing date has been changed from Thursday, 31 January 2013 to <u>Friday</u>, 31 January 2014.
- 2. On Page 11, item 4.1, the period for awarding contracts under the Supply Arrangement is amended from 31 March 2013 to <u>31 March 2014</u>.
- 3. On page 11, item 7, On-going opportunity for Qualification is amended from 31 January 2013 to 31 January 2014.
- 4. On page 19, item 2.2, "the final closing date of 31 January 2013 has been changed to "the final closing date of 31 January 2014".

All other terms and conditions of the original solicitation document remain valid.

29 January 2013.

Modification No. Un (1)

Demande pour un arrangement en matière d'approvisionnement Gestion des ressources culturelles : Recherche, rédaction et analyse en gestion des ressources culturelles pour appuyer les politiques relatives aux lieux historiques nationaux et aux édifices fédéraux du patrimoine ainsi que le programme Parcs Canada

Le document d'appel d'offres a été modifié comme suit :

- 1. A la page 1 du document d'appel d'offres, l'invitation prend fin le jeudi, 31 janvier a été modifié pour le **vendredi 31 janvier 2014**.
- 2. A la page 11, item 4.1, la période de l'arrangement en matière d'approvisionnement a été modifié du 31 mars 2013 pour le <u>31 mars 2014</u>.
- 3. A la page 12, item 7, occasion de qualification continue a été modifié du 31 janvier 2013 pour le <u>31 janvier 2014</u>.
- 4. A la page 20, item 2.2, « la date finale de clôture du 31 janvier 2013 » a été modifié pour « la date finale de clôture du 31 janvier 2014 ».

Toutes les autres modalités du document original demeurent inchangées.

29 janvier 2013.

